

Ref: QGTC / 20000254/2024
Date: 28 April 2024

Dear Mr. Nasser Abdulla Al-Abdul Ghani
Director of Market Operations & Control
Department
Qatar Stock Exchange
Doha, Qatar

السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني المحترم
مدير ادارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر
الدوحة - قطر

Greetings,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

**Subject: Nakilat's Financial Statements
Results for the Three-month Period
Ended 31/03/2024**

**الموضوع: البيانات المالية لشركة "ناقلات" عن فترة
الثلاثة أشهر المنتهية في 2024/03/31**

Please find attached Nakilat's Financial statements as of 31/03/2024 (English/Arabic) detailed as follow:

نرفق لكم البيانات المالية لشركة ناقلات كما في 2024/03/31م (عربي/إنجليزي) مفصلة كما يلي:

1. Interim Condensed Consolidated Financial Statements
2. Press Release of the Company's Financial results
3. Disclosure Form (Issued by QSE)
4. Disclosure of Initial Data Model (Issued by QFMA)
5. Nakilat's Investor's Call invitation

1. البيانات المالية المرحلية المختصرة الموحدة

2. البيان الصحفي للشركة عن النتائج المالية

3. نموذج الإفصاح (المصدر من قبل بورصة قطر)

4. نموذج الإفصاح عن البيانات المبدئية (المصدر من قبل هيئة قطر للأسواق المالية)

5. دعوة ناقلات لمؤتمر المستثمرين عبر الهاتف

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،



Fotios Zeritis
Head of Investor Relations
& ESG Reporting

فوتس زيريتس
رئيس علاقات المستثمرين
وتقارير الحوكمة البيئية والاجتماعية
وحوكمة الشركات





ناقلات تحقق صافي ربح قدره 420 مليون ريال قطري عن الربع الأول من العام 2024، بنسبة زيادة 6.1%

الدوحة، قطر – 28 أبريل 2024: أعلنت شركة ناقلات، الشركة القطرية الرائدة في مجال نقل الغاز الطبيعي المسال، نتائجها المالية للربع الأول المنتهي في 31 مارس 2024، حيث حققت الشركة صافي ربح بلغ 420 مليون ريال قطري عن الربع الأول المنتهي في 31 مارس 2024، مقارنة مع 396 مليون ريال قطري عن الفترة نفسها من العام 2023، بنسبة زيادة قدرها 6.1%.

وفيما يلي أبرز النتائج المالية للربع الأول من العام 2024:

- تحقيق صافي ربح قدره 420 مليون ريال قطري، بنسبة زيادة 6.1%
- تحقيق إيرادات قدرها 1,133 مليون ريال قطري، بنسبة زيادة 1.2%
- بلغ إجمالي المصاريف التشغيلية 192 مليون ريال قطري، بانخفاض قدره 1.4%

تأتي الزيادة في صافي الأرباح إلى تركيز الشركة المستمر على الكفاءة التشغيلية والإدارة الفعالة للتكلفة وحجم الطلب القوي في السوق على خدمات شحن الغاز الطبيعي المسال. ويقف هذا الأداء المالي القوي على قدرة ومهارة الشركة على التأقلم مع واقع اقتصادي ديناميكي بالتحديات والحفاظ على مكانتها كشركة رائدة في قطاع الشحن الدولي للغاز الطبيعي المسال.

وقد أعرب المهندس عبدالله السليطي، الرئيس التنفيذي لشركة ناقلات، على النهج الاستراتيجي للشركة في التكيف مع العوامل المتغيرة، قائلاً: "على الرغم من التحديات الاقتصادية غير المؤكدة، وبيئة الفائدة المتزايدة، فقد حافظنا على التزامنا بتنفيذ عملياتنا في مختلف أنحاء العالم على نحو يتم بالسلامة والموثوقية، واستطعنا مواصلة توفير الطاقة النظيفة إلى أكثر من 40 دولة وقرابة 100 محطة بحرية عبر مختلف القارات. وطوال عقدين من العمليات، تمكنا من تلبية الطلب العالمي على الغاز الطبيعي المسال لنرسخ بذلك مكانتنا بوصفنا شريكاً يمكن الاعتماد عليه. وتعدّ نتائجنا المالية الأخيرة بزيادة صافي الربح بنسبة 6.1% شاهداً على المرونة التي تنتهجها الشركة وحلولها المبتكرة وكفاءتها التشغيلية".

ووفقاً لما أعلنته ناقلات مؤخراً في فبراير 2024، حيث تم إبرام عقود طويلة الأجل مع قطر للطاقة لتصبح شركة ناقلات المالك والمشغل لما يصل لعدد 25 ناقلة للغاز الطبيعي المسال، مما يمثل إنجازاً بارزاً في مشروع توسيع أسطول ناقلات الذي يهدف إلى تلبية متطلبات إنتاج الغاز الطبيعي المسال في المستقبل. بالإضافة إلى ذلك، قد أعلنت ناقلات في شهر يناير لهذا العام عن إجراء توسع في أنشطة عمليات الشحن من خلال شراء مزيد من سفن الشحن الجديدة. فقد تقدمت الشركة بطلبات بناء ست سفن لنقل الغاز: ناقلتان متطورتان للغاز الطبيعي المسال وأربع ناقلات حديثة لغاز البترول المسال/غاز الأمونيا. وبعد استلام السفن الجديدة، ستفرض هذه الإضافات لأسطول ناقلات المستمر في التوسع إلى زيادة قدرات الشركة ومستوى مرونة الخدمات التي تقدمها لعملائها الكرام من ناحية، وكذلك تعزيز دور الشركة الرائد في قطاع نقل الطاقة من ناحية أخرى.

ويود مجلس إدارة الشركة اغتنام هذه الفرصة للإعراب عن خالص الشكر والتقدير إلى قطر للطاقة وشركة قطر للطاقة للغاز الطبيعي المسال ولجميع العاملين في الشركة على دعمهم المتواصل وتعاونهم المستمر مما يضمن للشركة إحراز النجاح وتحقيق رؤيتها المتمثلة في أن تكون شركة رائدة عالمياً ومزوداً مفضلاً في مجال نقل الطاقة والخدمات البحرية.

وتماشياً مع التزام شركة ناقلات بتطبيق أفضل الممارسات في علاقات المستثمرين واستراتيجيتها المتبعة في إشراك المساهمين والمستثمرين، سوف تعقد الشركة اجتماع علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية عن الربع الأول من العام 2024، وذلك يوم الإثنين الموافق 29 أبريل 2024 في تمام الساعة 01:30 ظهراً بتوقيت الدوحة. وسوف يكون العرض التقديمي الخاص بهذا الاجتماع متاحاً على الموقع الإلكتروني للشركة قبل انعقاده. لمزيد من المعلومات عن تفاصيل الاتصال للمشاركة في الاجتماع الهاتفي، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة: www.nakilat.com.

انتهى



Nakilat reports QAR 420 million net profit for the first quarter of 2024, an increase of 6.1%.

Doha, Qatar – April 28, 2024: Nakilat, Qatar’s premier LNG shipping company, announced its financial results for the first quarter ended March 31, 2024. The Company reported net profit of QAR 420 million for the first quarter ended March 31, 2024, compared to QAR 396 million during the same period in 2023, an increase of 6.1%.

The following highlights the most prominent financial results from the first quarter of 2024:

- Achieved a net profit of QAR 420 million, reflecting an increase of 6.1%.
- Achieved total revenues of QAR 1,133 million, reflecting an increase of 1.2%.
- Total operating expenses of QAR 192 million, reflecting a decrease of 1.4%.

The increase in results can be credited to the company's ongoing emphasis on operational effectiveness, efficient cost management, and strong market demand for its LNG shipping services. This solid financial achievement demonstrates the company’s ability in navigating tough unknown economic conditions and upholding its status as a leading player in the international LNG shipping sector.

Eng. Abdullah Al-Sulaiti, CEO of Nakilat, emphasized the company’s strategic approach to these factors: “Despite uncertain economic outlook and high interest environment, we have remained committed to reliable and safe global operations, continuing to deliver clean energy to +40 countries and about 100 terminals across continents. Throughout two decades of operations, we have been meeting the world’s demand for LNG, as a dependable partner. Our latest financial results, reflected by an increase in net profit by 6.1%, is testament to the resilience of the company, its innovative solutions, and its operational efficiency”.

As per the company’s latest announcement in February 2024, Nakilat was awarded long-term contracts and selected as the full owner and operator of up to 25 LNG carriers by QatarEnergy, marking a significant milestone in its fleet expansion project aimed at meeting future LNG production demands. Furthermore, earlier in January 2024, Nakilat has also announced a shipping expansion through vessel acquisition. The Company placed orders for the construction of six gas vessels: two cutting-edge LNG carriers and four modern very large LPG/ammonia carriers. Upon the delivery of the new vessels, the addition to Nakilat’s ever-expanding fleet not only signifies an increase in capacity and flexibility for its esteemed customers, but also reinforces the company’s pioneering role in the energy transportation sector.

The Company Board of Directors would like to take this opportunity to extend its appreciation to QatarEnergy, QatarEnergy LNG, and all staff for their ongoing support and collaboration, in being the drivers of our success and leading the Company to its vision of becoming a global leader and provider of choice for energy transportation and maritime services.

In line with commitment to providing the best practices in investor relations and its strategy to engage shareholders and investors, the Company will hold an investor relations conference call to discuss the financial results for the first quarter of 2024: on Monday, 29 April 2024 at 01:30 pm (Doha time). The conference presentation will be published on the Company’s website prior to the conference call. For further information on conference call dial-in details, please visit the company’s website www.nakilat.com.

-Ends-

نموذج الإفصاح:

شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ع.ق تفصح عن بياناتها المالية للربع الأول من عام 2024

أفصحت شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ع.ق عن بياناتها المالية للفترة المنتهية في 2024/03/31، حيث بلغ صافي الربح 419.8 مليون ريال قطري مقابل صافي الربح 395.5 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.08 ريال قطري للفترة المالية المنتهية في 2024/03/31 مقابل العائد على السهم 0.07 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

Disclosure Form:

QATAR GAS TRANSPORT COMPANY LIMITED (NAKILAT) (QPSC) DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE 1ST QUARTER ENDED MARCH 31, 2024.

Qatar Gas Transport Company Limited (Nakilat) (QPSC) disclosed its financial statements for the period ended on 31.03.2024. The statements shows that the net profit is QR 419.8 million Compared to net profit amounting to QR 395.5 million For the same period of the previous year.

Earnings per Share (EPS) amounted to QR 0.08 For the period ended March 31, 2024 to EPS amounted to QR 0.07 for the same period of the previous year.